
汇丰中国关于调整借记卡银联在线限额的公告

尊敬的客户：

为进一步满足客户对于借记卡线上支付需求，我行将于 2018 年 11 月 1 日起对银联在线限额进行如下调整：

- 1、默认单笔限额从人民币 3,000 元调整为 10,000 元。
- 2、默认单日限额从人民币 10,000 元调整为 50,000 元。

您也可以通过汇丰个人网上银行、手机银行或 24 小时客户服务热线在此限额范围内实时调整网络支付限额。如有疑问，请联系您借记卡背面的热线电话咨询。

特此公告。

汇丰银行（中国）有限公司
二〇一八年九月

Notice for UnionPay online payment limits adjustment of HSBC China Debit card, effective from 1 Nov 2018

Dear Customers,

Please be advised that the UnionPay online payment limits of HSBC China debit card will be adjusted, effective from 1 Nov 2018, to better support customer's usage of online payment. The details are follows.

1. Defaulted single payment limit is updated from RMB 3,000 to RMB 10,000.
2. Defaulted daily payment limit is updated from RMB 10,000 to RMB 50,000.

You can adjust the limits online or via 24-hour customer service hotlines within the above limits. For enquiries, please call the hotline on your debit card.

HSBC Bank (China) Company Limited